法律修正案筆譯原文：
This Proposed Rule document was issued by the Legal Services Corporation (LSC)

Action

Notice of proposed rulemaking.

Summary

This proposed rule revises the Legal Services Corporation (LSC or Corporation) regulation regarding fee-generating cases. This proposed rule clarifies the definition of “fee-generating case,” clarifies that brief advice is permitted by the regulation, and revises how a recipient accounts for attorneys' fees awards.

Dates

Comments must be submitted by March 15, 2017.

Supplementary Information

I. Background

Section 1007(b)(1) of the Legal Services Corporation Act of 1974 prohibits recipients from using LSC funds “to provide legal assistance (except in accordance with guidelines promulgated by the Corporation) with respect to any fee-generating case[.]” 42 U.S.C. 2996f(b)(1). LSC implemented this provision through 45 CFR part 1609. In the preamble to part 1609, LSC explained that the private bar is generally “eager to accept contingent fee cases and cases in which there may be an award of attorneys' fees to be paid by the opposing party pursuant to [statute].” 41 FR 38505, Sept. 10, 1976. LSC therefore drafted part 1609 to “insure that recipients do not use scarce legal services resources when private attorneys are available to provide effective representation and . . . assist eligible clients to obtain appropriate and effective legal assistance.” 45 CFR 1609.1(a), (b). Nevertheless, LSC recognized that “there may be instances when no private attorney is willing to represent an individual, because the recovery of a fee is unlikely, the potential fee is too small, or some other reason.” 41 FR 38505, Sept. 10, 1976.

To balance these considerations, part 1609 (1) defines “fee-generating case” to prohibit recipients from accepting cases that a private attorney would take, and (2) provides exceptions to the prohibition for when adequate representation by the private bar is unavailable and implements safeguards to prevent recipients from taking cases the private bar would accept. Id. The definition of “fee-generating case” includes “every situation in which an attorney reasonably may expect to receive a fee for services from any source except the client.” 41 FR 38505. Specifically, LSC defined “fee-generating case” as “any case or matter which, if undertaken on behalf of an eligible client by an attorney in private practice, reasonably may be expected to result in a fee for legal services from an award to a client, from public funds, or from the opposing party.” Id. Section 1609.3 then clarified circumstances in which a recipient may use LSC funds to provide legal assistance in a fee-generating case, such as after the case has been rejected by the local lawyer referral service or by two private attorneys. 45 CFR 1609.3(a)(1).

In 1996, LSC proposed two changes to clarify the meaning of “fee-generating case.” First, LSC proposed “[a] technical numerical change” to the definition of “fee-generating case” which was intended “to clarify that the definition includes fees from three sources: an award (1) to a client, (2) from public funds, or (3) from the opposing party.” 61 FR 45765, Aug. 29, 1996. This proposed change resulted in comments about whether LSC intended to make substantive changes to the definition. 62 FR 19398, Apr. 21, 1997. Because the Board did not intend to change the definition and sought to avoid confusion about its intent, the Board rejected the numerical changes to the proposed rule. Id.
Nevertheless, the Board adopted a second proposed change by adopting language that explained what is not a “fee-generating case.” Id. The revision excluded court appointments from the definition because such cases, even where fees are paid, are considered a professional obligation. Id. Additionally, the revision excluded situations where recipients undertake representation under a contract with a government agency or other entity and the agency or entity pays the recipient “because a contract payment does not constitute fees that come from an award to a client or attorneys' fees that come from the losing party in a case, or from public funds.” Id.; see 45 CFR 1609.2(b). LSC has not made substantive changes to the definition of “fee-generating case” since this revision. See 76 FR 23502, Apr. 27, 2011.

When a recipient may take a fee-generating case, Part 1609 also prescribes how recipients account for attorneys' fees received in the case. Part 1609 requires the proceeds be remitted to the recipient. 41 FR 38505. In 1984, LSC adopted a new section, § 1609.6, that required attorneys' fees received by the recipient to be returned to the fund from which the resources to litigate the case came. 49 FR 19657, May 9, 1984. In other words, if the recipient funded a particular case half with LSC funds and half with private funds, § 1609.6 required the recipient to allocate any attorneys' fees received to each fund in equal proportion. The new section also required that fees be recorded during the accounting period in which the program receives the award. Id.
In 1996, LSC's appropriation legislation provided that no LSC funds could be used to provide financial assistance to a recipient that receives attorneys' fees pursuant to any federal or state law. Sec. 504(a)(13), Public Law 104-134, 110 Stat. 1321, 1321-55; 75 FR 21507, Apr. 26, 2010. To implement this legislation, LSC created a separate rule, 45 CFR part 1642. 62 FR 25862, May 12, 1997 (final rule); 61 FR 45762, Aug. 29, 1996 (interim final rule). LSC moved § 1609.6 to part 1642 and revised the provision to require recipients to allocate fees from cases or matters supported in whole or in part with LSC funds to the LSC fund in the same proportion that the case or matter was funded with LSC funds. Id. In a departure from then-existing § 1609.6, LSC did not propose to dictate how recipients allocated remaining fees to their non-LSC accounts. Id.
In 2010, Congress repealed the prohibition on accepting and retaining attorneys' fees. Sec. 533, Public Law 111-117, 123 Stat. 3034, 3157. LSC subsequently repealed part 1642 but retained two provisions relevant to accounting for attorneys' fee awards and accepting reimbursement of costs from a client. 75 FR 6816, Feb. 11, 2010 (interim final rule); 75 FR 21506, Apr. 26, 2010 (final rule). LSC placed these two provisions in part 1609 at §§ 1609.4 and 1609.6, respectively. 75 FR 21508. LSC has made no changes to either section since then.

LSC added rulemaking on part 1609 to its annual rulemaking agenda in June, 2015. On July 18, 2016, the Committee voted to recommend that the Board authorize rulemaking on part 1609. On January 26, 2017, the Committee voted to recommend that the Board approve publication of this NPRM in the Federal Register for notice and comment. On January 28, 2017, the Board accepted the Committee's recommendation and voted to approve publication of this NPRM.

II. Proposed Changes

Section 1609.1 Purpose

LSC proposes to make no changes to this section.

Section 1609.2 Definition

Recipients have repeatedly requested guidance regarding what constitutes a “fee-generating case” as defined in § 1609.2(a). Questions have included whether paid court appointments are “fee-generating cases” and whether “advice and counsel” or “brief services” are prohibited if the case may, during the course of subsequent extended representation, develop into a “fee-generating case.” Recipients have also sought guidance regarding permissible sources of fees.

Section 1609.2 currently provides, “Fee-generating case means any case or matter which, if undertaken on behalf of an eligible client by an attorney in private practice, reasonably may be expected to result in a fee for legal services from an award to a client, from public funds or from the opposing party.” 45 CFR 1609.2(a). A reader could interpret “award” as modifying only “to a client” and not to include an “award . . . from public funds or [an award] from the opposing party.” Thus, under the current definition, a recipient might accept a case that may result in an award from public funds, a result not intended by LSC. Therefore, LSC proposes removing “from public funds or from the opposing party” from the definition.

Additionally, LSC proposes to revise part 1609 to clarify that a recipient may provide brief services to an eligible client despite the possibility that the case may result in fees otherwise restricted by part 1609. In AO-2015-002, LSC considered whether a recipient may provide “advice and counsel” or “limited services” (as defined in 45 CFR 1611.2(a) and (e)) to an eligible client where the matter might constitute a fee-generating case if extended services were provided. Based on the language of § 1609.3, which prohibits recipients from using LSC funds to provide assistance in “every situation in which an attorney reasonably may expect to receive a fee[,]” LSC concluded an “attorney's reasonable expectation of such fees would not typically arise until after . . . initial advice or brief services was under way or had been completed.” AO-2015-002, June 17, 2015. LSC proposes incorporating this clarification into part 1609 by adding a separate paragraph to § 1609.2(b). The new paragraph would explain that “advice and counsel” or “limited services” in matters that may later constitute fee-generating cases are not prohibited by part 1609.

Finally, in response to questions regarding court appointments, revised § 1609.2(b) states that a court appointment pursuant to a statute or court rule or practice that is equally applicable to all attorneys in the jurisdiction is not a fee-generating case. 45 CFR 1609.2.

Section 1609.3 General Requirements

LSC proposes a technical change to the heading of § 1609.3 to more accurately reflect the topic it addresses. Section 1609.3 briefly sets forth the general prohibition on a recipient's using LSC funds to provide legal assistance in a fee-generating case. The bulk of § 1609.3, however, prescribes the circumstances and procedures under which recipients may accept fee-generating cases. To more aptly reflect the substance of § 1609.3, LSC proposes to rename § 1609.3 “Authorized representation in a fee-generating case.”

Section 1609.4 Accounting For and Use of Attorneys' Fees

LSC proposes to revise part 1609's accounting requirement for receipt of attorneys' fees. Currently § 1609.4 requires that attorneys' fees received by a recipient supported at least in part by LSC funds be allocated to the LSC grant account in the proportion to which the LSC funds were used. § 1609.4(a). This language requires this accounting only for attorneys' fees received by the recipient, which could be interpreted to mean that attorneys' fees awarded to a staff attorney in his or her own name need not be remitted to the recipient or be subject to the accounting requirement.

To clarify that attorneys' fee awards received by either the recipient or a recipient's staff attorney are subject to the accounting requirement, LSC proposes the following revisions to § 1609.4. First, LSC proposes to require recipients to file any petitions for attorneys' fees in the name of the recipient and not in the name of any staff attorney. To the extent a jurisdiction may allow an attorneys' fee petition in the recipient's name rather than a staff attorney, this change would help ensure that the court would award attorneys' fees to the organization and not to an individual staff attorney. LSC proposes placing this addition as § 1609.4(a), and redesignating the current paragraphs (a) and (b) of this section as paragraphs (b) and (c), respectively.

Second, LSC proposes to state explicitly that, in the event a jurisdiction requires that attorneys' fee petitions be made in a staff attorney's name, the staff attorney must remit the award to the recipient, which must then allocate an award of attorneys' fees to its LSC grant account in proportion to the amount of LSC funds used to obtain the award. LSC believes that these two changes will accommodate variations in state and local rules governing the award of attorneys' fees and help ensure that any attorneys' fee awards supported by LSC funds are adequately credited to LSC funds.

Finally, to more aptly describe the substance of § 1609.4, LSC proposes changing the heading to “Requesting and receiving attorneys' fees.”

Section 1609.5 Acceptance of Reimbursement From a Client

To create consistency in the verbs used in the headings for § 1609.4 and § 1609.5 and more aptly describe the substance of the latter section, LSC proposes to change the heading to “Receiving reimbursement from a client.” LSC proposes no substantive changes to this section.

Section 1609.6 Recipient Policies, Procedures and Recordkeeping

LSC proposes to make no changes to this section.

List of Subjects in 45 CFR Part 1609

Administrative practice and procedure, Grant programs—law, Legal services.

For the reasons set forth in the preamble, the Legal Services Corporation proposes to amend 45 CFR part 1609 as follows:

Part 1609 Fee Generating Cases

1. The authority citation for part 1609 continues to read as follows:

Authority

42 U.S.C. 2996g(e).

2. Revise paragraph (a) and add paragraph (b)(3) to § 1609.2 to read as follows:

§ 1609.2

Definitions.

(a) Fee-generating case means any case or matter which, if undertaken on behalf of an eligible client by an attorney in private practice, reasonably may be expected to result in a fee for legal services from an award to a client.

(b) * * *

(3) A recipient provides only advice and counsel or limited services, as those terms are defined in 45 CFR 1611.1(a) and (e), to an eligible client.

3. Revise the heading of § 1609.3 to read as follows:

§ 1609.3

Authorized representation in a fee-generating case.

* * * * *

4. Revise § 1609.4 to read as follows:

§ 1609.4

Requesting and receiving attorneys' fees.

(a) Any petition seeking attorneys' fees for representation supported in whole or in part with funds provided by LSC, shall, to the extent permitted by law, be filed in the name of the recipient.

(b) Attorneys' fees received by a recipient or an employee of a recipient for representation supported in whole or in part with funds provided by LSC shall be allocated to the fund in which the recipient's LSC grant is recorded in the same proportion that the amount of LSC funds expended bears to the total amount expended by the recipient to support the representation.

(c) Attorneys' fees received shall be recorded during the accounting period in which the money from the fee award is actually received by the recipient and may be expended for any purpose permitted by the LSC Act, regulations and other law applicable at the time the money is received.

5. Revise the heading of § 1609.5 to read as follows:

§ 1609.5

Receiving reimbursement from a client.

* * * * *

法律修正案筆譯譯文：
本法規命令提案書係由法律服務機構發佈。
要旨
法規命令制定通告
摘要
本法規命令提案書就法律服務機構法(下稱LSC或稱該機構)有關律師酬金給付案件之準則修訂之。本法規命令提案書就「律師酬金給付案件」之實質內涵進行解釋，闡明本準則准許法律諮詢之提供，並修正授予受益人律師酬金之要件。
期日
意見書應於2017年3月15日前提交。
補充說明
I.背景
1974年法律服務機構法第 1007(b)(1)條規定，除依據法律扶服務機構頒布之準則提供法律協助者外，禁止受益人利用法律服務機構之基金「就任何律師酬金給付案件提供法律協助」。美國法42 U.S.C. 2996f(b)(1). 法律服務機構藉由聯邦法45 CFR part 1609落實此項規定，並於前言中闡釋，私人律師經常積極爭取律師酬金給付案件及依據法規規定應由訴訟相對人給付律師酬金之案件。美國聯邦公報41 FR 38505, Sept. 10, 1976. 準此，法律服務機構起草聯邦法45 CFR part 1609，目的係確保於私人律師能夠提供有效辯護之情形，受益人不致濫用稀少的法律服務資源...，同時協助適格委託人獲取適當有效之法律協助。聯邦法規45 CFR 1609.1(a), (b). 惟法律服務機構承認，未來可能出現個案因金錢賠償之機率微渺、律師潛在酬金過低或其他緣故，致無私人律師願意代理個案訴訟之情形。美國聯邦公報 41 FR 38505, Sept. 10, 1976. 衡諸上開事由，part 1609 (1)對「律師酬金給付案件」進行解釋，禁止受益人承辦私人律師願意承辦之案件，part 1609 (2)於私人律師無法為妥適代理之情形訂有例外規定，並具體落實防杜措施，預防受益人承辦私人律師願意承辦之案件。同上引註。「律師酬金給付案件」之定義包括「任何律師合理期待就其提供之法律服務向委託人以外之第三人收受報酬之情形」美國聯邦公報41 FR 38505. 具體而言，法律服務機構將「律師酬金給付案件」解釋為「若以適格委託人之名義由私人機構之律師承辦，可合理期待就其提供之法律服務，自委託人所受之賠償金、公共基金或訴訟相對人收受報酬之任何案件或事由」同上引註。Section 1609.3辨明受益人得利用法律服務機構之基金就律師酬金給付案件提供法律協助之情形，例如案件曾遭當地法律中介機構或兩位私人律師拒絕辯護者。聯邦法規45 CFR 1609.3(a)(1).
1996年，法律服務機構提出兩個修正案以闡明「律師酬金給付案件」之定義。第一，法律服務機構提案就「律師酬金給付案件」之定義進行技術性之數值修正，旨在「辨明其定義含括下列三項報酬來源：(一)委託人所受之賠償金 (二)公共基金提撥之賠償金 (三)訴訟相對人給付之賠償金」美國聯邦公報61 FR 45765, Aug. 29, 1996. 該修正案引發外界批評法律服務機構是否意圖對「律師酬金給付案件」之定義為重大變更。美國聯邦公報62 FR 19398, Apr. 21, 1997. 然委員會並無對「律師酬金給付案件」之定義加以變更之意圖，且為避免外界之誤解，故將針對該定義進行技術性數值修正之提案予以駁回。引註同上。惟委員會採納第二項修正提案，沿用該修正提案之語彙，針對何非謂「律師酬金給付案件」進行釋義。引註同上。該項修正案將法院指定給付予律師之報酬於「律師酬金給付案件」之定義中排除，蓋因此類案件中，律師雖受有報酬，然該項報酬係被認定為業務上責任。引註同上。此外，該項修正案亦將受益人本於與政府機關或其他實體簽訂之契約擔當訴訟代理人，且該政府機關或其他實體係「因契約約定報酬非源自委託人所受之賠償金、訴訟相對人給付之賠償金，或公共基金提撥之賠償金」而對受益人給付報酬之情形，予以排除。引註同上，見聯邦法規45 CFR 1609.2(b). 法律服務機構自該項修正以後，迄今未對「律師酬金給付案件」之定義進行重大變更。見美國聯邦公報76 FR 23502, Apr. 27, 2011.
當受益人承辦律師酬金給付案件時，Part 1609亦規定受益人對於因案件所受之報酬應為如何之說明。Part 1609規定應將該項報酬匯款予受益人。美國聯邦公報41 FR 38505. 1984年，法律服務機構批准增訂§ 1609.6，要求受益人將其所受之律師費返還予該案件之爭訟資源所由受之公共基金。美國聯邦公報49 FR 19657, May 9, 1984. 易言之，若受益人以法律服務基金及私人基金各為特定案件提供半數之基金，§ 1609.6要求受益人按比例分派其所受之律師報酬予各基金。該增訂條文亦規定應於該計畫收受律師報酬之會計期間記錄之。引註同上。
1996年，按法律服務機構之撥款準則，法律服務機構之基金不得為任何依聯邦法規或州法受有律師報酬之受益人提供經濟援助。美國公法Sec. 504(a)(13), Public Law 104-134, 110 Stat. 1321, 1321-55; 美國聯邦公報75 FR 21507, Apr. 26, 2010. 為落實該準則，法律服務機構創設另一項規則45 CFR part 1642。美國聯邦公報62 FR 25862, May 12, 1997 (最終規則); 美國聯邦公報61 FR 45762, Aug. 29, 1996 (暫行最終規則). 法律服務機構將§ 1609.6移至part 1642，並修正要求受益人將其因由法律服務機構之基金部分或全額資助之案件或事實所受之酬金以相同比例分派予法律服務機構之基金之規定。法律服務機構並未提議指示受益人如何分派剩餘報酬予非法律服務機構之帳戶，與修正前之§ 1609.6相悖。2010年，美國國會廢除收受及保留律師報酬之禁令。美國公法Sec. 533, Public Law 111-117, 123 Stat. 3034, 3157. 法律服務機構隨後廢除part 1642，但保留兩項關於就律師酬金為說明與收受委託人補償之規定。美國聯邦公報75 FR 6816, Feb. 11, 2010 (暫行最終規則);美國聯邦公報 75 FR 21506, Apr. 26, 2010 (最終規則). 法律服務機構將此二項規定分別訂於part 1609中之§1609.4與§1609.6。美國聯邦公報75 FR 21508. 此後法律服務機構未就此二項規定為任何修正。
2015年六月，法律服務機構將法規制定程序增訂於part 1609年度法規制定程序議程中。2016年七月十八日，委員會投票決議董事會授予part 1609法規制定程序之權限。2017年一月二十六日，委員會投票決議董事會批准發表本法規命令制定通告於美國聯邦公報，以獲取外界關注與評論。2017年一月二十八日，董事會接受委員會之建議並投票決議批准發表本法規命令制定通告。
II.增修提案
Section 1609.1  立法目的
法律服務機構未提議就此條文為任何修正。
Section 1609.2  立法釋義
受益人數度要求對於「律師酬金給付案件」之要件進行解釋，如§ 1609.2(a)所示。提問包括付費法庭會議是否為「律師酬金給付案件」，以及「諮詢與給予法律意見」或「撰狀服務」是否會因該案件於將來的訴訟代理過程中有發展為「律師酬金給付案件」之可能而受禁止。受益人亦要求說明受許可之律師收費來源。
Section 1609.2目前規定，「律師酬金給付案件係謂任何案件或事由若以適格委託人之名義由私人律師代理，可合理期待就其提供之法律服務，自委託人所受之賠償金、公共基金或訴訟相對人收受報酬。」聯邦法規45 CFR 1609.2(a). 讀者可能將「賠償金」誤解為「僅係謂委託人所收受之賠償金」而不包括公共基金或訴訟相對人給付之賠償金。故在現行法規解釋下，受益人得承辦由公共基金給付賠償金之案件，此非法律服務機構所樂見。是以，法律服務機構提議將「來自公共基金或相對訴訟人」之用語從法條解釋中刪除。
此外，法律服務機構提議修正part 1609以闡明即便係爭案件有收受part 1609禁止之報酬 之可能性，受益人仍得為適格委託人提供撰狀服務。諮詢意見2015-002中，法律服務機構考量受益人可能提供「諮詢及提供法律意見」或「部分服務」(如聯邦法規45 CFR 1611.2(a) and (e)之闡釋)予適格委託人，若受益人提供更多法律服務，係爭事由即可能包含律師酬金給付案件。依§ 1609.3使用之語彙，即禁止受益人於「任何律師可合理期待收受報酬之情形」利用法律服務機構之基金提供法律協助。法律服務機構歸結「律師對於收受報酬之合理期待係在給予初步法律意見及撰狀開始進行後始發生」諮詢意見AO-2015-002, June 17, 2015. 法律服務機構提議於§ 1609.2(b)增訂新條項，將此解釋納入part 1609。該新條項闡明，part 1609並未禁止律師於事後可能構成律師酬金給付之案件中提供「諮詢及給予法律意見」或「部分服務」。
最後，為回應關於法庭會議之疑義，§ 1609.2(b)修正案闡明，依據適用於全體管轄範圍中之律師之法規或法院章程或慣例召開之法庭會議非屬律師酬金給付案件。聯邦法規45 CFR 1609.2.
Section 1609.3  一般規定
法律服務機構提議對§ 1609.3之標題做技術性修正，以便能更精確地反映其規範內容。Section 1609.3扼要地闡明一般禁止受益人於律師報酬給付案件中利用法律服務機構之基金提供法律協助。惟§ 1609.3之主體規定受益人可能承辦律師酬金給付案件之情形與程序。為能更精確反映§ 1609.3之規範內容，法律服務機構提議修正§ 1609.3之標題為「律師酬金給付案件之授權代理」。
Section 1609.4  律師報酬之說明與處分
法律服務機構提議修正part 1609關於收受律師報酬之會計規定。現行§ 1609.4規定受益人應將其自法律服務機構之基金所收受之律師報酬以其其利用該基金之比例分派予法律服務機構之基金帳戶。§ 1609.4(a). 按現行§ 1609.4之語彙，本條僅就「受益人」所收受之律師報酬訂有會計規定，解釋上得認為該規定不及於律師以其名義所收受之律師報酬，故此類報酬無須匯款予受益人，且不受會計規定之拘束。
為闡明受益人或律師以其名義所收受之律師報酬皆受會計規定之拘束，法律服務機構提議將§ 1609.4做下列修正：第一，法律服務機構提議規定受益人應以受益人之名義而非任何律師之名義提交申請。在法院可能准許之案件中，規定應以受益人而非律師之名義申請律師報酬，此項修正將能確保法院將律師報酬授予法人團體而非個別律師。法律服務機構提議將此規定增訂於§ 1609.4(a)，並分別將本條之(a)、(b)項重新修正為(b)、(c)項。第二，法律服務機構提議闡明在法院要求以律師本人名義申請律師報酬之情形，律師應將其所收受之律師報酬匯款予受益人，其後並應以其利用法律服務機構之基金取得律師報酬之比例，將律師報酬分派予法律服務機構之基金。法律服務機構相信前列二項修正將調和州法與地方法規有關律師報酬規範之歧異，並確保任何由法律服務機構資助案件所受之律師報酬，得適當反饋於法律服務機構之基金。最後，為能更適切描述§ 1609.4之內容，法律服務機構提議修正其標題為「請求與收受律師報酬」。
Section 1609.5 接受委託人之補償
為求§ 1609.4及§ 1609.5之標題措辭一致，與更適當地描述後者之內容，法律服務機構提案修正後者之標題為「收受委託人之補償」法律服務機構未就本法條之內容為實體變更。
Section 1609.6 受益人政策、程序與案件紀錄
法律服務機構就本條無修正提案。
聯邦法規45 CFR Part 1609列舉客體
行政程序、政府補助計畫—法律或訴訟服務。基於立法前言所述之理由，法律服務機構提議修正聯邦法規45 CFR part 1609如下：
Part 1609律師酬金給付案件
1. part 1609援引之法源如下：
法源
美國法42 U.S.C. 2996g(e).
2. 修正§ 1609.2 (a)並增訂(b)(3)如下：
§ 1609.2

立法釋義
(a) 律師酬金給付案件係謂任何以適格委託人之名義由私人律師代理之案件或事由中，律師可合理期待就其提供之法律服務自委託人所受之賠償金中收受報酬之情形。
(b) * * *

(3) 受益人僅得提供諮詢及給予法律意見，或部分服務(釋義參照聯邦法規45 CFR 1611.1(a)、(e))予適格委託人。
3. 修正§ 1609.3之標題如下：
§ 1609.3

律師酬金給付案件之授權代理
* * * * *

4. 修正§ 1609.4如下：
§ 1609.4

請求與收受律師報酬
(a) 任何以法律服務機構之基金全部或部分資助之案件，於律師申請代理案件之報酬時，在法律容許之範圍內，應以受益人之名義為之。
(b) 由法律服務機構之基金全部或部分資助之案件中，受益人或受益人之受僱人因代理案件所收受之律師報酬應以法律服務機構之資助紀錄中，法律服務機構之基金資助之金額與受益人於代理訴訟中花費之金額之相同比例分派予法律服務機構之基金。
(c) 律師收受之報酬應於受益人實際自賠償金收受報酬之會計期間紀錄之，且於收受報酬時，受益人得以任何合於法律服務機構法與其他法規規定之目的自由處分其報酬。
5. 修正§ 1609.5之標題如下：
§ 1609.5

收受委託人之補償
* * * * *
